

## Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2007-04-29

Närvarande: Ordförande Gert Åkerman Roger Andersson Rolf Schwartz  
Daniel Löfberg Urban Lundbäck Kenneth Björksten  
Rasmus Mycklebust Åke Linden Per Hedlund  
Inbjuden: Mats Sjödin Dalarnas SF

### §1 **Mötets öppnande**

Ordförande öppnade mötet kl: 17.00 och hälsade alla hjärtligt välkommen.

### §2 **Val av sekreterare**

Roger valdes som sekreterare

### §3 **Godkännande av dagordning**

Mötet godkände den fenomenala dagordningen.

### §4 **Godkännande av föregående protokoll**

Föregående styrelsemötesprotokoll 2006-12-17 godkändes och lades till handlingarna.

### §5 **Ekonomisk redogörelse**

Kassören Åke Linden redovisade ekonomin för styrelsen.

Det diskuterades om priser i schackfyran och Mats visade prov på schackfyran kungar gjorda komposit samt medaljonger för schackfyran. Styrelsen visade stort intresse för förslagen. Mats fick i uppdrag att jobba vidare med förslagen. Styrelsen gick igenom budgeten för nästa verksamhetsår.

Tävlingskommittén informerade om att man kommer att lägga sig på max 30 000 kr i kostnader för kommande verksamhetsår.

Inga större inköp behöver göras till U-schack under detta verksamhets år.

### §6 **Genomgång av Per Hedlund synpunkter inför nästa verksamhets år.**

U-schack måste anpassa verksamheten till de intäkter som U-schack har. Styrelsen beslutade följande saker: se nedan.

Tävlingskommittén anpassar verksamheten, budget 30 000 kr.

Utbildningskommittén bör gå med minst 5000 kr i vinst(överskott) i samband med läger/utbildningsverksamheten.

Schackfyrankommittén ser över lokalfrågan samt utreder kommande krav på medlemskrav på deltagande i schackfyran.

Alla kommittéer redovisar sina planer för lägre kostnader i vårt styrelsemöte i augusti 2007.

### §7 **Vårt samarbete med Dalarna samt verksamheten i länslaget.**

Avtalet gäller under 2 år och gicks igenom på styrelsemötet.

Mats informerade om sin verksamhet i Västmanland för det halvår som varit samt för nästa verksamhetsår. Per Hedlund fick som uppgift från styrelsen att undersöka regler för att söka projektuppdrag från landstinget gällande avtalet med Dalarna.

Urban informerade om länslagets verksamhet under det år som varit.

Har fungerat bra gällande de träningar och tävlingar samt utbyte med andra distrikt man har bedrivit under detta år.

- §8 Verksamhetsberättelse**  
Gert gick igenom vad som skulle vara med i berättelsen.  
Rasmus ordnar fram en bild på årets vinnare i länsfinalen gällande schackfyran. Med utskicket skall det följa med en inbjudan till årets kongress som skall vara den 11/6 kl: 18.30 på Flitiga Lisas väg 55( samfällighetslokalen).  
Daniel ser till att alla klubbar får ett ex av utskicket via e-mail så snart han får det av Gert. Gert samordnar och ger klartecken till Daniel när allt är klart.  
Det framkom önskan om att uppdateringar på hemsidan bör ske så snart som möjligt.
- § 9 Hur utvecklas schackfyran i länet?**  
Bra om man ser till hela länet men vi har vita fläckar på ett par ställen som vi borde försöka få fart på som tex. Fagersta, Köping mm.  
Fotografen(Rolf) som filmade på länsfinalen kommer från Schack i skolan och det som filmas kan ses på Västerås lokala tv kanal. Inga kostnader för U-schack finns för detta, detta klargjordes eftersom frågan kom upp.
- §10 Rapport från Tävlingskommittén**  
Vanlig verksamhet, kan eventuellt komma någon ny tävling i Kungsör som skall vara med i GP.
- §11 Rapport från Schackfyrankommittén**  
Information om verksamheten, 4 klasser har gått vidare till årets riksfinal som kommer att spelas i Västerås den 6/5-07.  
Kommittén informerade att man hade haft ett möte med SSF(Per Hultin) den 28/3-07 i Västerås som mest handlade om schackfyrans verksamhet samt detta med medlemskap i någon förening när man är med och spelar.
- §12 Rapport från Utbildningskommittén**  
Information om verksamheten, man har kört ett läger på sportlovet i Rävsnäs i samarbete med Dalarna som blev väldigt lyckat.  
Man har planerat in en lottnings kurs i SOSS under maj månad.  
Länslagets verksamhet räknas som utbildning och vi söker bidrag för detta.
- §13 Rapport från Seniorskommittén**  
Roger rapporterade årets upplaga av div 5 har fungerat bra och hoppas att det kommer att funka lika bra till nästa verksamhets år. Har vi tur så kan det bli fler lag som vill vara med när SSF lägger om sitt seriesystem.  
Styrelsen informerades om att Kungsör har fått avslag på sin ansökan om att få köra stora SM 2008. Men enligt säkra källor tänker man försöka söka längre fram.

**§14 Individuella Skol-SM 2008**

Roger och Mats informerade om läget gällande ansökan om skol-sm.  
Det ser bra ut och om allt går som vi tänkt så kommer vi att få denna tävling  
Detta innebär att U-schack måste ställa upp med ca 35-50 personer som kan hjälpa till med allt som behövs för att kunna göra detta till en bra tävling.  
Alla klubbar som ställer upp med hjälp kommer att få ta del av den vinst som beräknas uppkomma vid denna typ av tävling.

**§15 Extra kongressen i Katrineholm**

Per Hedlund lämnade en kort redogörelse om resultatet från den.  
Det var han och Thomas Franzen som deltog från U-schack.

**§16 Övriga frågor**

Styrelsen beslutade att det skulle köras en städdag i vårt förråd den 27/5-07 mellan kl: 18.00 till 20.00. Alla styrelsen uppmanades att ställa upp.  
Det kom upp ett förslag på ökning av bidraget som u-schack lämnar till klubbarna för att kunna köpa material till sin verksamhet. Förslaget löd på en ökning från 10 kr per medlem till 20 kr per medlem och år. Styrelsen avlog förslaget.

Styrelsen diskuterade hur det funkar detta med distrikt instruktörer, finns det någon funktion för dom, hur utses dom och får man info från SSF?  
Frågan utreds till nästa styrelsemöte.

Per Hedlund inventerar våra utbildade domare på alla nivåer så vi står välförsedda när skol-sm körs nästa år.

Valberedare(Roger) kollade upp om alla kunde tänka sig att ställa upp för omval vid kongressen 2007. Kom gärna med nya förslag till ledamöter till honom.

**§17 Mötets avslutande och beslut om nytt möte.**

Det beslutades att nästa styrelsemöte går av stapeln den 19 augusti 2007 klockan 17.00. Ordförande kallar som vanligt

.....  
**Vid Pennan**  
Roger Andersson

.....  
**Ordförande**  
Gert Åkerman